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Protokół nr XXVII/2013 

z XXVII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 26 czerwca 2013 r. 

 

 Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14 do 18.00.  

W sesji udział wzięło 13 radnych (w tym 2 radnych spóźniło się), 7 pracowników urzędu 

gminy oraz 8 zaproszonych gości. 

 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XXVII sesji Rady Gminy.  

2) Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy. 

2. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych w 2012 r. 

3. Przedstawienie sprawozdania z działalności Policji za 2012 r. 

4. Informacja dotycząca przekształcenia Gminnego Zakładu Komunalnego w spółkę z o.o. 

5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 r. oraz zapoznanie  

z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

6. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 r.; 

2) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu na 2012 r. poprzedzone dyskusją. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2013 r.; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 -2020; 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych we wschodniej części miejscowości Rozgarty 

– gmina Zławieś Wielka;           

4) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś 

Wielka dla miejscowości Cegielnik; 

5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś 

Wielka dla miejscowości Czarne Błoto (dz.16/1); 

6) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Czarne Błoto i Zarośle Cienkie;  

7) w sprawie zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I Stopnia w Gminie Zławieś 

Wielka; 

8) w sprawie odmowy zmiany uchwały Nr XXI/137/2012 Rady Gminy Zławieś Wielka z 

dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty; 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działki położonej w miejscowości Górsk (miejsce 

upamiętniające porwanie księdza Jerzego Popiełuszki.  

10) w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego z siedzibą przy Szkole Podstawowej  

w Siemoniu. 

8. Informacja o pracy wójta między sesjami. 
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9. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Przywitała zaproszonych gości, pracowników urzędu gminy, pracowników jednostek 

podległych oraz radnych. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba radnych 

obecnych na sesji jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Usprawiedliwiła nieobecność 2 radnych. Zapytała radnych, czy mają wnioski do porządku 

obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. Odczytała zmiany, które nastąpiły w porządku obrad 

od czasu wspólnego posiedzenia komisji. Poprosiła radnych o głosowanie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Poinformowała radnych, że protokoły z poprzednich sesji, które nie zostały zatwierdzone ze 

względu na zwołanie sesji nadzwyczajnych były dostępne na stronie internetowej gminy  

i każdy mógł się z nimi zapoznać. Zapytała, czy radni mają uwagi do protokołów. Nikt  

z radnych nie zabrał głosu. W wyniku przeprowadzonych głosowań protokoły z XXIV, XXV 

i XXVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka zostały przyjęte jednogłośnie. Poprosiła Panią 

sekretarz o omówienie 2 punktu porządku obrad. 

Ad. 2 Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych w 2012 r. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał. Informacja w załączeniu do protokołu.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała, za szczegółowe omówienie tematu i zapytała, czy ktoś z radych chciałby 

zabrać głos. Nikt z radnych nie miał pytań. Poprosiła komendanta Komisariatu Policji  

w Chełmży Mariusza Sobieckiego o przedstawienie tematu dotyczącego stanu 

bezpieczeństwa na terenie gminy Zławieś Wielka.  

Ad. 3 Przedstawienie sprawozdania z działalności Policji za 2012 r. 

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Podziękował Radzie Gminy oraz Wójtowi za wsparcie przy zakupie radiowozu. Zwracając się 

do wójta podziękował za podjęcie działań w wyniku, których został otwarty Punkt 

Przyjmowania Interesantów.  Zaznaczył, że była to słuszna decyzja, ponieważ dzielnicowi 

odbierają pozytywne opinie od mieszkańców gminy. Przedstawił sprawozdanie z działalności 

Policji za 2012 r. – informacja w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zapytał o zdarzenia, które mają miejsce na terenie gminy, a dokładnie o kradzieże  

w gospodarstwach rolnych. Zapytał o to, jakie działania zostały podjęte przez policję i czy  

są jakieś pozytywne rezultaty.  

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Odpowiedział, że z tego, co wie, nie wszyscy zgłaszają takie przestępstwa. Starają się 

reagować na każde zgłoszenia, dlatego właśnie na teren tej gminy kierowane są patrole 

operacyjne.  

Katrzyna Rezmer – radna 

Zapytała, czy przestępcy zostali wykryci, czy są to jakieś nowe grupy.  
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Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Odpowiedział, że tych grup jest wiele i niestety niektóre nawet z daleka.   

Bogdan Pawłowski – radny 

Powiedział, że jego zdaniem wykrywalność takich przestępstw jest zbyt mała i należy 

wzmocnić działania, aby tak nie było. Dodał, że jeżeli to się nie zmieni, to nie będzie za tym, 

aby dofinansowywać działania policji. 

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Odpowiedział, że jego zdaniem na bezpieczeństwie nie można oszczędzać, ponieważ jest to 

potrzebne nie dla jednej osoby, ale dla ogółu mieszkańców. Dodał, że wiele operacji 

prowadzonych na terenie gminy Zławieś Wielka ma charakter tajny i chociaż nie widać pracy 

policji to ona na pewno jest. Poprosił, aby mieszkańcy zgłaszali każde przestępstwo, a nie 

wychodzili z założenia, że policja nic nie zrobi i działali na własną rękę, bo to często zamiast 

pomóc szkodzi. Stwierdził, że nie dziwi się, że mieszkańcy tak reagują, ponieważ nawet 

najmniejsza kradzież wyrządza komuś krzywdę i przynosi straty.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Stwierdził, że każde niewykryte lub wykryte, ale nienagłośnione przestępstwo umacnia 

sprawców w przekonaniu, że skoro tak się dzieje, to dalej mogą tak działać. Obawia się, że to 

będzie pobudzało kolejnych przestępców do kradzieży, czy włamań. Uważa, że nagłośnienie 

tego, że sprawcy zostali schwytani odstraszyłoby innych przestępców.  

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Odpowiedział, że niestety jest coś takiego jak ochrona dóbr osobistych osoby podejrzanej  

i niestety nie można ujawniać danych osobowych. Każde zatrzymanie jest publikowane na 

stronie internetowej Komendy Miejskiej Policji. Sprawcy, którzy zostali złapani i ukarani 

nadal są pod kontrolą policji, ale dodał, że tych grup jest wiele, nie tylko z tego rejonu, ale 

również z całej Polski.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy zdaniem Pana komendanta trafnym było zlikwidowanie posterunku policji  

w Złejwsi Wielkiej i przeniesienie go do Chełmży na tak odległy teren. Stwierdziła, że jej 

zdaniem policjanci powinni być z terenu gminy Zławieś Wielka, ponieważ dobrze znają teren 

i łatwiej byłoby im tu pracować. Dodała, że dobrze byłoby przywrócić posterunek policji  

w Złejwsi Wielkiej, bo po reorganizacji, która miała miejsce kilka lat temu nie jest wcale 

lepiej.  

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu policji w Chełmży 

Odpowiedział, że gdyby posterunek funkcjonował tutaj czas reakcji na pewno byłby 

mniejszy, ale nie jest to do końca prawdą. Trzech dzielnicowych pracujących na terenie 

gminy jest również jej mieszkańcami i dobrze znają okolice.   Nie chciałby wypowiadać się 

na temat reorganizacji, bo to nie zależało od niego. Była to decyzja odgórna i dotyczyła 

całego kraju. Dodał, że posterunek miał mniejsze możliwości, niż Komisariat. Powiedział, że 

dobrze się stało, że został otwarty punkt przyjęcia interesantów, bo mieszkańcy mają 

łatwiejszy dostęp do dzielnicowych. Zapewnił, że policja robi wszystko, aby zapewnić 

bezpieczeństwo mieszkańcom. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 
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Podziękowała, za bardzo szerokie sprawozdanie i zarządziła 10 min przerwy. Po przerwie 

poprosiła kierownika Kazanieckiego o krótką informację, dodała, że temat był szeroko 

dyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji i radni otrzymali tę informację na piśmie. 

 

Ad. 4 Informacja dotycząca przekształcenia Gminnego Zakładu Komunalnego w spółkę 

z o.o. 

Wiesław Kazaniecki – Kierownik GZK 

Poinformował obecnych o etapie przekształcenia GZK w spółkę – szczegółowa informacja  

w załączeniu do protokołu.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zauważyła, że na stronie internetowej został zamieszczony harmonogram wywozu śmieci dla 

wszystkich miejscowości i każdy może się z nim zapoznać. Poprosiła o zadawanie pytań. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zapytał o zakup drugiego auta dla spółki. 

Wiesław Kazaniecki – Kierownik GZK 

Odpowiedział, że do 15 lipca najprawdopodobniej zostanie zakupiony drugi samochód. 

Dodał, że tak jak zajmował się tym Agrotech tak teraz odbiorem odpadów będzie zajmowała 

się spółka i nie będzie żadnych zmian. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała za omówienie tematu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

Ad. 5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 r.  

oraz zapoznanie z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poprosiła Panią Justynę Brzozowską skarbnika gminy Zławieś Wielka o omówienie 5 punktu  

porządku obrad. 

Justyna Brzozowska – skarbnik 

Przedstawiła radnym sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2012 r. oraz odczytała 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu, która 

wypłynęła do urzędu 16 kwietnia 2013 r.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała za omówienie tematu i zapytała, czy radni mają pytania dotyczące 

sprawozdania. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie wniosku o udzielenie absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO. 

 

Ad. 6. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 r.; 

2) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu na 2012 r. poprzedzone dyskusją. 
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Andrzej Pyzik – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi gminy Zławieś 

Wielka z tytułu wykonania budżetu na 2012 r. oraz zapoznał zebranych z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała za omówienie tematu, stwierdziła, że Rada Gminy dokładnie zapoznała się  

ze wszystkimi dokumentami potrzebnymi do udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Zławieś Wielka.  Otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym temacie.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2012 r. Zapytała, kto z radnych jest za podjęciem uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/182/2013 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała obecnych, że kolejną uchwałą jest uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2012 r. Dodała, że temat ten był bardzo 

szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzyła dyskusję. Nikt z radnych 

nie zabrał głosu.  

 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2012 r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/183/2013 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2012 

rok 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Pogratulowała otrzymanego absolutorium i wręczyła kwiaty wójtowi gminy. 

Jan Surdyka – wójt 

Podziękował, powiedział, że wykonanie budżetu to dzieło nas wszystkich i Rady Gminy  

i pracowników. Wyraził nadzieję, że w przyszłym roku również wspólnie zostanie to zadanie 

wykonane. Dodał, że cenne uwagi ze strony Rady Gminy były na pewno pomocne. 

Podziękował sołtysom, którzy również przyczynili się do wykonania budżetu oraz wszystkim 

osobom, które z nim współpracowały. Wręczył otrzymany bukiet Pani skarbnik, ponieważ  

to ona głównie czuwała nad wykonaniem zeszłorocznego budżetu.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Powiedziała, że jest to najprzyjemniejszy moment w roku, ponieważ absolutorium zostało 

udzielone dzięki pracy wójta, pracowników urzędu gminy oraz w pewnym stopniu również 

dzięki pracy Rady Gminy. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 
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Poprosiła Panią skarbnik o omówienie zmian w budżecie na 2012 r. oraz zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Justyna Brzozowska – skarbnik 

Na podstawie uzasadnień omówiła zmiany w ww. uchwałach.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała za omówienie i otworzyła dyskusję.  

Jarosław Karczewski – radny 

Zapytał, czego dotyczy zwiększenie środków w GOKiS-ie ze względu na przesunięcia 

kadrowe.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że na prośbę Pani dyrektor zostały zwiększone środki na wypłaty, ponieważ 

został powiększony etat pracownika GOKiS-u ze względu na zmiany, które nastąpiły na 

początku czerwca i po prostu zabrakło środków.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Złożył wniosek o nieodczytywanie treści uchwał. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poddała wniosek pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy 

jednogłośnie przyjęła wniosek radnego. Odczytała tytuł i podstawę prawną uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/184/2013 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2013 r. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy radni mają pytania do Wieloletniej prognozy Finansowej. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. Odczytała, więc tytuł uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/185/2013 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na 

lata 2011 -2020; 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała obecnych, że kolejna uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu w miejscowości Rozgarty była szeroko dyskutowana na wspólnym 

posiedzeniu Komisji i zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu, poprosiła Pana Marcina Pelca o krótkie omówienie uchwały.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Odpowiedział, że jest to uchwała intencyjna. Przystąpienie do sporządzenie planu 

miejscowego w miejscowości Rozgarty podyktowane jest uwarunkowaniami faktycznymi  

w terenie w związku, z czym wystąpiła potrzeba uchwalenia takiego planu.  
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Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Odczytała stopkę uchwały i poddała ją pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/186/2013 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych we wschodniej części miejscowości Rozgarty – gmina 

Zławieś Wielka 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała obecnych, że do biura Rady Gminy i do urzędu gminy wpłynęły uwagi osób 

zainteresowanych planem miejscowym dla miejscowości Cegielnik. Dodała, że niektóre 

uwagi zostały uwzględnione przez wójta, a niektóre nie. Poprosiła Pana Pelca o omówienie 

uwag nieuwzględnionych przez wójta.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że nieuwzględnione uwagi powinny zostać przedstawione radnym na sesji w celu 

rozważenia ewentualnego ich uwzględnienia w planie miejscowym. Omówił wszystkie 

nieuwzględnione uwagi do planu miejscowego. Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu w imieniu wszystkich członków wyraził opinię na temat uwag, 

powiedział, że komisja przychyla się do rozstrzygnięcia wójta.  

W wyniku przeprowadzonych głosowań radni jednogłośnie odrzucili wszystkie uwagi 

dotyczące ww. planu. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Powiedziała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami należy stwierdzić, że ustalenia  

do planu miejscowego są zgodne ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Poprosiła Pana Pelca o przedstawienie zgodności planu miejscowego 

ze studium.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Omówił zgodność załączników nr 1 i 2 do uchwały ze studium.  

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała radnych, czy w świetle złożonych wyjaśnień zgadzają się z tym, że plan miejscowy 

dla miejscowości Cegielnik jest zgodny z zapisami studium. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania radni jednogłośnie przyjęli przedstawioną wersję uchwały. Zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa odczytała radnym załącznik nr 4 do uchwały. Poddała 

pod głosowanie przedstawione rozstrzygnięcie z załącznika nr 4. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania radni jednogłośnie przyjęli rozstrzygniecie do uchwały. 

Po zakończeniu procedury uchwalania planu poddała uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/187/2013 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka dla 

miejscowości Cegielnik 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 
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Poinformowała radnych, ze kolejna uchwała dotyczy uchwalenia planu miejscowego dla 

miejscowości Czarne Błoto. Poprosiła Pana Pelca o omówienie uwag, które nie zostały 

uwzględnione przez wójta. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Omówił wszystkie nieuwzględnione uwagi do planu miejscowego. Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w imieniu wszystkich członków wyraził opinię na temat 

uwag, powiedział, że w tych przypadkach komisja również przychyla się do argumentacji 

wójta. 

W wyniku przeprowadzonych głosowań radni jednogłośnie odrzucili uwagi dotyczące ww. 

planu. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Powiedziała, że tak jak w poprzednim przypadku należy stwierdzić, czy ustalenia do planu 

miejscowego są zgodne ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy. Poprosiła Pana Pelca o przedstawienie zgodności planu miejscowego 

ze studium.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Omówił zgodność załącznika graficznego ze Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy radni mają pytania do złożonych wyjaśnień. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Zapytała radnych, czy w świetle złożonych wyjaśnień zgadzają się z tym, że plan miejscowy 

dla miejscowości Czarne Błoto jest zgodny z zapisami studium. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania radni jednogłośnie przyjęli przedstawioną wersję 

uchwały. Odczytała obecnym załącznik nr 3 do uchwały - rozstrzygnięcie Rady Gminy 

Zławieś Wielka o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania, zgodnie 

z przepisami o finansach publicznych. Poddała pod głosowanie przyjęcie odczytanego 

rozstrzygnięcia. W wyniku przeprowadzonego głosowania radni jednogłośnie przyjęli 

rozstrzygniecie do uchwały. Odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/188/2013 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

dla miejscowości Czarne Błoto (dz.16/1); 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała obecnych, że kolejną uchwałą jest uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Czarne Błoto i Zarośle Cienkie. Poprosiła o zabranie głosu pana 

Kwiatkowskiego. 

Salę obrad opuściła radna Teresa Balicka. 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśnił lokalizację nowopowstałych ulic. Powiedział, że w Czarnym Błocie powstanie 

„Leśna Osada”, a w Zaroślu Cienkim ulica „Księżycowa”. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 



 9 

Podziękowała za omówienie i zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. Nikt nie 

zabrał głosu. Odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/189/2013 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Czarne Błoto i Zarośle Cienkie 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poprosiła pracownika urzędu gminy o omówienie kolejnej uchwały w sprawie utworzenia 

szkoły muzycznej.  

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Powiedziała, że wprowadzenie tej uchwały było poprzedzone wieloma badaniami i analizami 

przeprowadzonymi wśród mieszkańców. Szkoła ta miałaby znajdować się przy ZS w Górsku. 

Kontrolowana będzie ilość i jakość posiadanych instrumentów oraz kwalifikacje kadry 

nauczycielskiej. Jeżeli nie będzie żadnych przeciwwskazań, Minister kultury  

i dziedzictwa narodowego zawrze z gminą porozumienie. Po zawarciu porozumienia będzie 

można rozpocząć działalność takiej szkoły na terenie gminy. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się, odczytała więc 

tytuł oraz podstawę prawną uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/190/2013 

w sprawie zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I Stopnia w Gminie Zławieś Wielka 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała radnych, że kolejna uchwała dotyczy odmowy zmiany uchwały w sprawie 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Oznajmiła, że do biura Rady Gminy 

wpłynęło pismo od prezesów Spółdzielni Mieszkaniowych z terenu Gminy dotyczące 

zmniejszenia tej opłaty. Dodała, że uchwała była szczegółowa omawiana na wspólnym 

posiedzeniu komisji i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać glos. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. Odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy liczbą 10 głosów za i 2 przeciw 

przyjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/191/2013 

w sprawie odmowy zmiany uchwały Nr XXI/137/2012 Rady Gminy Zławieś Wielka z dnia 

28 grudnia 2012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poprosiła Pana Pelca o omówienie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki położonej  

w miejscowości Górsk (miejsce upamiętniające porwanie księdza Jerzego Popiełuszki. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 
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Wyjaśnił, że jest to uchwała inicjująca procedurę. Potrzeba stworzenia nowego planu 

miejscowego została podyktowana uwarunkowaniami faktycznymi i prawnymi. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy radni mają pytania do projektu, nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytała 

projekt uchwały.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/191/2013 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działki położonej  

w miejscowości Górsk (miejsce upamiętniające porwanie księdza Jerzego Popiełuszki. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poprosiła o zabranie głosu Panią Dyrektor Szkoły podstawowej w Siemoniu w celu 

wyjaśnienia obecnym słuszności utworzenia Punktu Przedszkolnego przy tej szkole. 

Grażyna Ciechowska – Dyrektor SP w Siemoniu. 

Przedstawiła pomysł utworzenia punktu przedszkolnego przy szkole w Siemoniu. 

Powiedziała, że daje to najmłodszym mieszkańcom gminy możliwość spędzania czasu i nauki 

w gronie rówieśników. Dodała, że jest to również dobre rozwiązanie dla pracujących 

rodziców, których nie stać na opiekunki, a nie mają gdzie zostawić swoich dzieci.   

Piotr Pawlikowski – radny 

Powiedział, że jest za podjęciem tej uchwały, ponieważ jest to bardzo dobry pomysł. Zapytał, 

czy Pani Dyrektor posiada wszystkie uzgodnienia i odpowiednią kadrę nauczycielską w razie 

kontroli.  

Grażyna Ciechowska – Dyrektor SP w Siemoniu. 

Odpowiedziała, że szkoła posiada 2 nauczycieli posiadających kwalifikację do opieki i nauki 

najmłodszych, a także nauczycieli do nauczania zintegrowanego. Jeśli chodzi o wymogi to 

cały czas remontowane są pomieszczenia, aby były jak najlepiej zaopatrzone i dostosowane 

do opieki nad najmłodszymi. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zapytał, ile będzie wynosiła opłata za przedszkole.  

Grażyna Ciechowska – Dyrektor SP w Siemoniu. 

Odpowiedziała, że nie będzie to duża kwota. Dodała, że będzie ona uzależniona od tego, czy 

dziecko będzie korzystało z wyżywienia w szkole. 

Katarzyna Rezmer – radna 

Pogratulowała Pani dyrektor pomysłu, dodała, że niedawno mówiło się o zamknięciu tej 

szkoły, a otwarcie punktu przedszkolnego świadczy o tym, że szkoła się rozwija. Wyraziła 

swoje zadowolenie z takich działań podjętych przez panią Dyrektor. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Powiedziała, że również bardzo cieszy się z tego, że szkoła się rozwija i dodała, że pomysł 

utworzenia punktu przedszkolnego jest jak najbardziej udany. Poddała pod glosowanie 

projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

 

Uchwałę Nr XXVII/192/2013 
w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego z siedzibą przy Szkole Podstawowej  

w Siemoniu. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poprosiła wójta Jana Surdykę o przedstawienie informacji wójta między sesjami. 

Ad. 8. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił informację o pracy między sesjami. – Informacja w załączeniu do protokołu. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy radni maja pytania do tematu. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Poprosił o przybliżenie tematów dotyczących między innymi przebudowy drogi nr 80, 

spotkania w sprawie przepompowni oraz spotkania z przedstawicielami firmy ”Oleris”. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę nr 80 jest to inicjatywa Pana Marszałka. Na razie 

powstała komisja, która zajmuje się badaniem bezpieczeństwa na tej drodze. O dalszych 

działaniach postara się informować, ponieważ dotychczas nie ma konkretnych ustaleń. Jeśli 

chodzi o przepompownie powiedział, że jest na etapie załatwiania różnego rodzaju zezwoleń, 

między innymi pozwolenia na budowę, sprawa jest w toku. Powiedział, że odbyło się 

spotkanie z firmą „Oleris”, dotyczące zobowiązań finansowych wobec urzędu gminy.  

Helena Przekwas – radna 

Zapytała, jaki jest termin remontu ul. Markiewicza. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że niestety nie może podać terminu, ponieważ Marszałek nie podjął w ogóle 

tego tematu. Termin jeszcze nie jest ustalony. Jednak zagwarantował, że gmina ze swoich 

środków również pomoże wyremontować tę drogę. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Powiedziała, że jeżeli powstanie Centrum Młodzieży w Górsku to być może Marszałek 

będzie chciał, aby dojazd do tego centrum był odpowiedni. Dodała, że jej zdaniem nie ma 

powodu dokładania pieniędzy z budżetu gminy, ponieważ Marszałek lub Starosta mogą 

szybciej niż myślimy zająć się naprawą tej drogi. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że się zgadza, ale uważa, że jeśli gmina nie pokaże, że jej zależy długo jeszcze 

będziemy czekać. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała i otworzyła ostatni punkt porządku obrad. 

Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania. 
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Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała obecnych, że 22 czerwca uczestniczyła w 100-leciu OSP Łążyn, na którym 

został przekazany gwóźdź do sztandaru od Rady Gminy. Jeszcze raz podziękowała radnym za 

ten gest. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Podziękował wójtowi oraz wszystkim radnym za pomoc finansową, dzięki której obchody 

100-lecia OSP Łążyn odbyły się w jak najlepszym porządku. 

Maria Gulczyńska – sołtys 

W imieniu mieszkańców podziękowała Panu Wójtowi, radnym oraz pracownikom gminy  

za wszelką pomoc w zorganizowaniu tej uroczystości. 

Małgorzata Kutnik – Przewodnicząca Rady Gminy 

Zwróciła uwagę na mostek w Pędzewie, który utrudnia przejazd rolnikom. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że pewnych spraw człowiek nie jestem w stanie przezwyciężyć. Jeśli chodzi  

o mostek to tematem powinien zająć się powiat, który tłumaczy się brakiem pieniędzy na jego 

renowację, mimo że kilka razy składano prośbę o naprawę. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Sylwia Sypek    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

                Małgorzata Kutnik 


